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ZÁPIS ze schůze rady č. 11/2024
Město Hrušovany nad Jevišovkou

datum: 5. 6. 2024, čas: 13:00 - anonymizovaná verze zápisu

Prezence:
Přítomni: (5) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)
Hosté:
Zapisovatel/ka: ███████████████

Přítomno je 5 členů a rada je usnášeníschopná.

Jednání zahájeno 05.06.2024 v 13:15:20

1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů (bod číslo
1)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:15:32

Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí

Ověřovatelé: Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
Předsedající: Ing. Eliška Volná

Bod byl přijat bez hlasování.
Diskuze zahájena v 13:15:33
Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:16:40

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:16:45

Program jednání

1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů
2. Schválení programu jednání
3. Kontrola usnesení
4. Skončení nájemní smlouvy DPS
5. Výběr nového nájemce DPS
6. Stanovení základní složky na rozúčtování vytápění v DPS
7. Umístění reklamy na budově tržnice
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8. Záměr úpravy nájemní smlouvy
9. Záměr prodeje části pozemku p.č. 3456/219 o výměře 9m2
10. Záměr pronájmu části pozemku p.č. 3456/9
11. Úprava smluv - parkování
12. Vytipování pozemků ke směně požadavky SPÚ
13. Dodatek č.2 ke SoD na akci ,,Chodník a podélné parkování silnice II/414 ul. Drnholecká v
Hrušovanech nad Jevišovkou“
14. Dětské hřiště na ulici Sadová
15. Nabídka
16. Odpadkové koše v Hrušovanech nad Jevišovkou
17. Udělení výjimky z nejvyššího počtu dětí
18. Kontrola KHS v MŠ
19. Žádost o pomoc
20. Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje č. JMK091032/24/ORR - Festival
plný chutí - 15.6.2024 Hrušovany nad Jevišovkou
21. Různé

Diskuze zahájena v 13:16:46
V 13:16:58 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

Rada schvaluje návrh programu jednání s těmito změnami:
- doplňuje se bod č. 22 - Nabídka PD - Revitalizace rybníka Pošťák
- doplňuje se bod č. 23 - Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene č.:
ZN-001030090423/001-SERG
- doplňuje se bod č. 24 - Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene č.:
ZN-001030090030/001-SERG
- doplňuje se bod č. 25 - Nabídka PD - chodník Drnholecká
- doplňuje se bod č. 26 - Situace v parčíku za radnicí - chování nepřizpůsobivých lidí
Hlasování
pro: (5) Jiří Strnad, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-168-11/24
zodpovídá:
termín: IHNED (5. 6. 2024)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:17:07

3. Kontrola usnesení (bod číslo 3)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:17:14

Důvodová zpráva:

Ze schůze RM č. 23/2022 ze dne 14.11.2022 bylo celkem 35 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 24/2022 ze dne 30.11.2022 bylo celkem 22 usnesení, 1 usnesení přetrvává
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(UR-55-24/22).
Ze schůze RM č. 1/2023 ze dne 18.1.2023 bylo celkem 17 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 5/2023 ze dne 22.3.2023 bylo celkem 20 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 6/2023 ze dne 17. 4. 2023 bylo celkem 26 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 7/2023 ze dne 10. 5. 2023 bylo celkem 17 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 8/2023 ze dne 22. 5. 2023 bylo celkem 9 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 9/2023 ze dne 29.5.2023 bylo celkem 7 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 10/2023 ze dne 20. 6. 2023 bylo celkem 21 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 11/2023 ze dne 12.7.2023 bylo celkem 15 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 12/2023 ze dne 31.7.2023 bylo celkem 20 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 13/2023 ze dne 16.8.2023 bylo celkem 18 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 14/2023 ze dne 13.9.2023 bylo celkem 25 usnesení, všechna usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 15/2023 ze dne 4.10.2023 bylo celkem 25 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 16/2023 ze dne 18.10.2023 bylo celkem 17 usnesení, všechna usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 17/2023 ze dne 1.11.2023 bylo celkem 15 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 18/2023 ze dne 6.11.2023 bylo celkem 1 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 19/2023 ze dne 20.11.2023 bylo celkem 23 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 20/2023 ze dne 27.11.2023 bylo celkem 1 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 21/2023 ze dne 4.12.2023, bylo celkem 21 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 22/2023 ze dne 18.12.2023, bylo celkem 14 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 1/2024 ze dne 17.1.2024, bylo celkem 20 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 2/2024 ze dne 31.1.2024, bylo celkem 18 usnesení, všechna usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 3/2024 ze dne 12.2.2024, bylo celkem 17 usnesení, 1 usnesení přetrvává
(UR-57-3/24).
Ze schůze RM č. 4/2024 ze dne 4.3.2024, bylo celkem 22 usnesení, všechna usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 5/2024 ze dne 26.3.2024 bylo celkem 15 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 6/2024 ze dne 10.4.2024 bylo celkem 1 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 7/2024 ze dne 15.4.2024 bylo celkem 22 usnesení, 2 usnesení přetrvávají
(UR-116-7/24), (UR-105-7/24).
Ze schůze RM č. 8/2024 ze dne 29.4.2024 bylo celkem 15 usnesení, 3 usnesení přetrvávají
(UR-139-8/24), (UR-140-8/24), (UR-130-8/24).
Ze schůze RM č. 9/2024 ze dne 15.5.2024 bylo celkem 3 usnesení, všechna usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 10/2024 ze dne 22.5.2024 bylo celkem 20 usnesení, 10 usnesení přetrvávají
(UR-163-10/24), (UR-166-10/24), (UR-162-10/24), (UR-159-10/24),(UR-105-7/24), (UR-150-10/24),
(UR-151-10/24), (UR-152-10/24), (UR-153-10/24), (UR-154-10/24), (UR-155/10/24).
RM bere na vědomí kontrolu usnesení ze schůze RM č. 23/2022 ze dne 14.11.2022, ze schůze RM č.
24/2022 ze dne 30.11.2022, ze schůze RM č. 1/2023 ze dne 18.1.2023, ze schůze RM č. 5/2023 ze
dne 22.3.2023, ze schůze RM č. 6/2023 ze dne 17.4.2023, ze schůze RM č. 7/2023 ze dne 10.5.2023,
ze schůze RM č. 8/2023 ze dne 22. 5. 2023, ze schůze RM č. 9/2023 ze dne 29.5.2023, ze schůze RM
č. 10/2023 ze dne 20. 6. 2023, ze schůze RM č. 11/2023 ze dne 12.7.2023, ze schůze RM č. 12/2023
ze dne 31.7.2023, ze schůze RM č. 13/2023 ze dne 16.8.2023, ze schůze RM č. 14/2023 ze dne
13.9.2023, ze schůze RM č. 15/2023 ze dne 4.10.2023, ze schůze RM č. 16/2023 ze dne 18.10.2023,
ze schůze RM č. 17/2023 ze dne 1.11.2023, ze schůze RM č. 18/2023 ze dne 6.11.2023, ze schůze
RM č. 19/2023 ze dne 20.11.2023, ze schůze RM č. 20/2023, ze schůze RM č. 21/2023, ze schůze RM
č. 22/2023, ze schůze RM č. 1/2024 ze dne 17.1.2024, ze schůze RM č. 2/2024 ze dne 31.1.2024, ze
schůze RM č. 3/2024 ze dne 12.2.2024, ze schůze RM č. 4/2024 ze dne 4.3.2024, ze schůze RM č.
5/2024 ze dne 26.3.2024, ze schůze RM č. 6/2024 ze dne 10.4.2024, ze schůze RM č. 7/2024 ze dne
15.4.2024, ze schůze RM ze dne 29.4.2024, ze schůze RM ze dne 15.5.2024, ze schůze RM ze dne
22.5.2024.
Diskuze zahájena v 13:17:15
Rada bere materiály předložené k bodu č. 3 - Kontrola usnesení na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:20:07
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4. Skončení nájemní smlouvy DPS (bod číslo 4)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:20:13

Důvodová zpráva:

Dne 20. 5. 2024 jsme obdrželi žádost paní████████████████, nájemnice bytu č. 12 v DPS,
Sklepní 526, Hrušovany nad Jevišovkou o ukončení nájemní smlouvy. Žádá ukončení nájemní
smlouvy dohodou ke dni 31. 7. 2024. Zákonná výpověď je 3 měsíce, nájem by skončil 31. 8. 2024.
Diskuze zahájena v 13:20:14
██████████████████ informovala radní, že se jedná o skončení nájemní smlouvy DPS dohodou
a to ke dni 31.7.2024.
V 13:21:12 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje Dohodu o skončení nájemní smlouvy na byt č. 12 v Domě s pečovatelskou
službou, Sklepní 526, Hrušovany nad Jevišovkou s █████████████████k 31. 7. 2024.
Hlasování
pro: (5) Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-169-11/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 7. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:21:23

5. Výběr nového nájemce DPS (bod číslo 5)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:21:28

Důvodová zpráva:

Je potřeba schválit nového nájemce do bytu č. 12 v DPS po paní███████████
Diskuze zahájena v 13:21:29
Proběhla diskuze ohledně výběru nového nájemce DPS. Přílohou tohoto materiálu je tabulka
bodového systému pro přijímání do DPS. Radní schválili žádost paní ███████████████ a jako
náhradníka schválili paní ███████████████████
V 13:25:05 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje uzavření nájemní smlouvy na byt č. 12 v Domě s pečovatelskou službou,
Sklepní 526, Hrušovany nad Jevišovkou se █████████████████, jako náhradníka
schvaluje █████████████████, a to od 1. 8. 2024, na dobu neurčitou.
Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
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proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-170-11/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 8. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:25:19

6. Stanovení základní složky na rozúčtování vytápění v DPS (bod
číslo 6)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel : ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:25:44

Důvodová zpráva:

V souladu s vyhláškou č. 274/2023 Sb., kterou se mění vyhláška č. 269/2015 Sb., o rozúčtování
nákladů na vytápění a společnou přípravu teplé vody pro dům, ve znění vyhlášky č. 376/2021 Sb. lze
rozhodnout o zvýšení či snížení základní složky. Energetická náročnost budovy DPS je třída D, tudíž
dle vyhlášky je základní složka 50 %, lze stanovit 40 – 60 %. Dosud je používána základní složka 50
%.
Diskuze zahájena v 13:25:45
██████████████████ informovala radní, že z důvodu toho, že se změnila vyhláška na
rozúčtování- je bod předložen RM. Určuje se nově podle energetického průkazu budovy . Podle
vyhlášky je základní složka 50% (teplo se vyúčtovává na základní složku- tvoří plocha m2, spotřební
složka - měřáky 50/50 výměra a spotřeba).
Jedná se o vyúčtování tepla na DPS od roku 2024 (vyúčtovává se zpětně).
V 13:28:59 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje základní složku pro rozúčtování nákladů na vytápění v DPS Hrušovany nad
Jevišovkou pro období 2024 a dále ve výši 50 %.
Hlasování
pro: (5) Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Ing. Věra Vráblíková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-171-11/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 30. 6. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:29:07

7. Umístění reklamy na budově tržnice (bod číslo 7)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalamon, zpracovatel ███████████████████
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Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:30:26

Důvodová zpráva:

Dne 21. 5. 2024 byla doručena žádost sl. ███████████████████████████████████████
████████████████████████ - pronájem nebytového prostoru v budově Tržnice, nám. Míru 9,
Hrušovany nad Jevišovkou (bývalá optika) o umístění reklamy na fasádě budovy nad vchodem do
pronajatých prostor.

Reklama bude mít obdobné rozměry i umístění jako reklama pro Semioptik.
Diskuze zahájena v 13:30:27
Jedná se o žádost sl.██████████ na umístění reklamy na fasádě budovy (fotografování). V
případě, že by došlo k ukončení pronajímaného prostoru, žadatelka vše uvede do původního stavu.
V 13:30:47 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje nájemci █████████████████████████████████████████████████
██████████████████ umístění reklamní tabule na budově Tržnice, nám. Míru 9,
Hrušovany nad Jevišovkou a to nad vchodem do její provozovny.
V případě ukončení nájmu je nájemce povinen reklamní ceduli odstranit a uvést fasádu
po stavu před jejím umístěním.
Hlasování
pro: (4) Jiří Strnad, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová
proti (0)
zdržel se: (1) Ing. Věra Vráblíková
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-172-11/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 19. 6. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:31:01

8. Záměr úpravy nájemní smlouvy (bod číslo 8)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:31:07

Důvodová zpráva:

Věc: záměr úpravy nájemní smlouvy ze dne 13.5.2009 na část p.č. 10548 a 10543/3 o výměře 128 m2
v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou
Druh pozemku : orná půda a ostatní plocha

žadatel: Gabriela Poppová,██████████████████████████████████████

Žadatelka žádá o úpravu nájemní smlouvy ze dne 13.5.2009 částí pozemků p.č. 10548 a p.č. 10543/3
celkem o výměře cca 128 m2 a to o změnu nájemce a adresy trvalého pobytu.
Diskuze zahájena v 13:31:08
Radní Gabriela Poppová nahlásila podjatost.
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V 13:32:11 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje záměr úpravy nájemní smlouvy částí pozemků p.č. 10548 a p.č. 10543/3
celkem o výměře 128 m2 v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou a to o změnu nájemce a adresy
trvalého pobytu paní Gabriele Poppové,█████████████████████████████████████
█████████
Hlasování
pro: (5) Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-173-11/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:32:18

9. Záměr prodeje části pozemku p.č. 3456/219 o výměře 9m2 (bod
číslo 9)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:32:22

Důvodová zpráva:

Věc: Záměr prodeje části pozemku pč 3456/219 o výměře 9m2 v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou
Druh pozemku : ostatní plocha
žadatel: ██████████████████████████████████████████████████████

Žadatelka žádá o prodej části pozemku p.č. 3456/219 o výměře 9 m2 a to na základě geometrického
plánu.
Diskuze zahájena v 13:32:23
██████████████████ informovala radní , že katastr nemovitostí dle geometrického plánu
vytýčil jinou výměru než měla žadatelka, chybělo 9 m2, na základě toho si žadatelka zažádala o koupi
části pozemku.
V 13:34:00 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje záměr prodeje části pozemku p.č. 3456/219 o výměře 9 m2 v k.ú. Hrušovany
nad Jevišovkou a to na základě geometrického plánu žadatelce ███████████████████
███████████████████████████████████.
Hlasování
pro: (5) Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Gabriela Poppová
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
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Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-174-11/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:34:09

10. Záměr pronájmu části pozemku p.č. 3456/9 (bod číslo 10)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:34:13

Důvodová zpráva:

Věc: Záměr pronájmu části pozemku p.č. 3456/9 o výměře 13 m2 v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou
Druh pozemku : ostatní plocha
žadatel: ██████████████████████████████████████████████████████

Žadatel žádá o pronájem části pozemku p.č. 3456/9 o výměře 13 m2 v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou
z důvodu přístupu k nemovitosti.
Diskuze zahájena v 13:34:15
Radní se shodli na tom, že je zadán projekt -oprava silnice, proto se tento záměr pronájmu části
pozemku neschválil. Chystá se projekt Rudé Armády, Lidická až po Litobratřickou a tím pádem by
byl záměr města ohrožen.
V 13:36:50 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje záměr pronájmu části pozemku p.č. 3456/9 o výměře 13 m2 v k.ú.
Hrušovany nad Jevišovkou žadateli ████████████████████████████████████████
█████████████.
Hlasování
pro: (1) Josef Smolík
proti (3) Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová
zdržel se: (1) Ing. Věra Vráblíková
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:37:21

11. Úprava smluv - parkování (bod číslo 11)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:37:25

Důvodová zpráva:

Záměr úpravy nájemních smluv byls chválen dne 29.4.2024 na zasedání Rady města Hrušovany nad
Jevišovkou usnesením č. UR-129-8/24.
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V příloze seznam pozemků a upravené Dodatky k nájemním smlouvám týkajících se parkování.
Zvýšení ceny o DPH.
Diskuze zahájena v 13:37:26
██████████████████ informovala radní, že tato úprava byla na minulé radě a byl schvalován
záměr. (důvod byla úprava DPH).

Tyto dodatky byly sepsány našim právníkem , budou platné od 1.1.2025.
V 13:38:34 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje úpravu nájemních smluv níže uvedených pozemků které se týkají navýšení
cen o DPH.
Všechny pozemky jsou v katastrálním území Hrušovany nad Jevišovkou

Pozemek p.č. Nájemní smlouva ze dne

část 12608 a 5962/1 31.10.2018

část 4170/1 31.7.2006

část 1983/5 31.7.2013

část 1983/5 9.10.2017

část 3457/1, 4507, 4508 1.2.2011

část 1983/5 1.6.2015

část 4697/1 20.5.2015

část 5948 15.7.2010

část 3456/219 (pův. PK 3456/4) 8.1.2016

část 1983/5 31.1.2011

část 3457/3 9.6.2020

část 5962/1 10.12.2018

část st. 617 a 1983/5 10.6.2013

část 5102/36 31.7.2002

část 1983/5 28.11.2011

Hlasování
pro: (5) Josef Smolík, Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-175-11/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:38:40
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12. Vytipování pozemků ke směně požadavky SPÚ (bod číslo 12)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:38:44

Důvodová zpráva:

vytipování pozemků ke směně pozemku p.č. 15/2 v katastr. ú. Hrušovany nad Jevišovkou

požadavky SPÚ:

je nutno nabídnout náhradou jiné zemědělské pozemky o minimální 2násobné výměře požadovaného
pozemku, tj 3242m2.
Musí se jednat o pozemek zemědělského půdního fondu, nejlépe pozemek, jež jsou v současné době
vhodné pro zemědělskou činnost, které nejsou zanedbané a nachází se mimo zastavěné území a
zastavitelné plochy obce.
Nesmí se jednat o druh pozemku lesní pozemek, ostatní plocha. Nesmí se nacházet v zastavitelném
území nebo v zastavitelné ploše územním plánem nebo regulačním plánem k realizaci veřejné zeleně
nebo k realizaci veřejně prospěšných opatření anebo již k těmto účelům využité.
vytipované parcely které byly ze SPÚ potvrzeny jako vyhovující : všechny jsou aktuálně pronajaté f.
ZEVA

parc.č. výměra pozemku druh pozemku způsob ochrany

1 11067 12869 m2 orná půda ZPF

2 10999 8082 m2 orná půda ZPF

3 11061 8585 m2 orná půda ZPF

4 11036 4742 m2 orná půda ZPF

Diskuze zahájena v 13:38:45
Rada bere materiály předložené k bodu č. 12 - Vytipování pozemků ke směně požadavky
SPÚ na vědomí.
██████████████████ informovala radní, že státnímu pozemkovému úřadu bylo posláno 7
vytipovaných pozemků, bylo sděleno z pozemkového úřadu, že 4 z nich jsou vyhovující. Všechny tyto
4 pozemky jsou v nájmu firmy ZEVA.
Radní diskutovali nad vybranými pozemky.
Úkol : ████████████████████ Zjistit, jaká bude celková hodnota pozemku, kolik město
bude ještě doplácet?
Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:47:51

13. Nabídka PD - Revitalizace rybníka Pošťák (bod číslo 22)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:47:55

Důvodová zpráva:

Společnost AXIOM engineering s.r.o. dodala nabídku projekčních prací na projekt "Revitalizace
rybníka Pošťák".

nabídka je vložena do přílohy
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Diskuze zahájena v 13:47:56
Radní diskutovali ohledně revitalizace rybníka Pošťák a také diskutovali nad úpravou nájemní
smlouvy ohledně údržby Moravskému rybářskému svazu.
V 13:48:01 odešel Jiří Strnad, přítomni 4 radní.

Aktualizovaný stav prezence:
Přítomni: (4) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Jiří Strnad

V 13:48:55 přišel Jiří Strnad, přítomno 5 radních.
Aktualizovaný stav prezence:
Přítomni: (5) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)

V 13:55:22 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje cenovou nabídku společnosti AXIOM engineering s.r.o., na akci "
Revitalizace rybníku Pošťák" ve výši 102 000Kč
Hlasování
pro: (5) Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-176-11/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:55:28

14. Nabídka PD - chodník Drnholecká (bod číslo 25)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel████████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:55:31

Důvodová zpráva:

Cenová nabídka ke zpracování PD ke stavbě „Drnholecká - doplnění chodníku" ve výši 5000Kč +
DPH od Ing. Jaroslav Hruška, Silniční a vodohospodářská projekce s.r.o..
Diskuze zahájena v 13:55:33
Z důvodu bezpečného přejití k přechodu pro chodce , radní schválili cenovou nabídku - doplnění
chodníku ulice Drnholecká.
V 13:57:19 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje cenovou nabídku na akci "Drnholecká - doplnění chodníku" za cenu 5000Kč
+ DPH firmě Ing Hruška, Silniční a vodohospodářská projekce s.r.o.
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Hlasování
pro: (4) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Gabriela Poppová
proti (1) Jiří Strnad
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-177-11/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:57:36

15. Dodatek č.2 ke SoD na akci ,,Chodník a podélné parkování
silnice II/414 ul. Drnholecká v Hrušovanech nad Jevišovkou“ (bod
číslo 13)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:58:43

Důvodová zpráva:

RM je předkládán k projednání dodatek č.2 ke SoD k akci „Chodník a podélné parkování silnice
II/414 ul. Drnholecká v Hrušovanech nad Jevišovkou“. Dodatek č.2 řeší vícepráce ve výši
174.539,30,- Kč bez DPH a méněpráce ve výši -291.932,95,- Kč bez DPH. Celková konečná cena díla
se tedy sníží o -117.393,65,- Kč bez DPH a bude ve výši 602.962,42,- Kč bez DPH. Přílohou materiálu
je návrh dodatku č. 2 včetně soupisu víceprací a méněprací.
Diskuze zahájena v 13:58:44
Jedná se o více a méně práce - spojovací chodník prováděla firma DS DUMA s.r.o.
V 13:59:17 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje Dodatek č.2 ke SoD k akci „Chodník a podélné parkování silnice II/414 ul.
Drnholecká v Hrušovanech nad Jevišovkou“ s firmou DS DUMA s.r.o., IČO: 09358641,
sídlem Znojemská 187, 671 28 Jaroslavice. RM pověřuje starostku města podpisem
předmětného dodatku.
Hlasování
pro: (5) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-178-11/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 30. 6. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:59:24
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16. Dětské hřiště na ulici Sadová (bod číslo 14)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:59:33

Důvodová zpráva:

Na základě poptávky města zaslala firma MONOTREND s.r.o., IČO: 29320313, cenovou nabídku na
realizaci nového dětského hřiště na ulici Sadová za cenu 868.353,60,- Kč bez DPH. Cenová nabídka a
technické listy herních prvků jsou přílohou materiálu.
Diskuze zahájena v 13:59:34
V materiálech se nachází prvky, které budou realizovány na novém dětském hřišti. Povrch pod
hracími prvky bude z pryžového materiálu.
V 14:06:41 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje cenovou nabídku firmy MONOTREND s.r.o., IČO: 29320313, se sídlem
Jamné 34, 666 01 Tišnov, na realizaci nového dětského hřiště na ulici Sadová za cenu ve
výši 868.353,60,- Kč bez DPH. Rada města pověřuje starostku města podpisem předmětné
smlouvy.
Hlasování
pro: (5) Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-179-11/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 30. 6. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:06:53

17. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene č.:
ZN-001030090423/001-SERG (bod číslo 23)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:06:57

Důvodová zpráva:

Společnost Senergos, a.s., zastupující společnost EG.D, a.s., zaslala žádost o souhlas se stavbou a
dále zaslala návrh smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene pro stavbu ,,Hrušovany nJ
182-█████████;NN přip.kab“. Cena za VB bude činit 2.000,- Kč bez DPH. Návrh smlouvy o
smlouvě budoucí a situační výkres jsou přílohou materiálu.
Diskuze zahájena v 14:06:58
Žadatelka paní █████████ žádá zrušit jednu část předzahrádky, z důvodu toho, aby nezabírala
místo na silnici, a místo toho, si zbuduje parkovací místo.
V 14:07:58 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:
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RM schvaluje navrženou trasu kabelového vedení NN a kabelový pilíř na pozemku města
parc.č. 3456/141 v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou a zároveň schvaluje Smlouvu o smlouvě
budoucí o zřízení věcného břemene č.: ZN-001030090423/001-SERG pro stavbu
,,Hrušovany nJ 182-█████████;NN přip.kab“ a pověřuje starostku města podpisem
předmětné smlouvy.
Hlasování
pro: (5) Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Josef Smolík, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-180-11/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 30. 6. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:08:08

18. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene č.:
ZN-001030090030/001-SERG (bod číslo 24)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:08:12

Důvodová zpráva:

Společnost Senergos, a.s., zastupující společnost EG.D, a.s., zaslala žádost o souhlas se stavbou a
dále zaslala návrh smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene pro stavbu ,,Hrušovany nJ-
█████;NN příp.kab“. Cena za VB bude činit 7.200,- Kč bez DPH. Návrh smlouvy o smlouvě budoucí
a situační výkres jsou přílohou materiálu. Pro realizaci přípojky NN bude nutné provést překop
komunikace ulice Lesní, z toho důvodu musíme ještě se společností Senergos, a.s. uzavřít smlouvu o
právu provést stavbu, ve které jim stanovíme cenu za překop komunikace ve výši 14.400,- Kč.
Diskuze zahájena v 14:08:13
Jedná se o dvě usnesení, první usnesení - navržená trasa a druhé - smlouva o právu provést stavbu.
V 14:11:34 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje navrženou trasu kabelového vedení NN na pozemcích města parc.č. 2341/3
a 4666/2 v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou a zároveň schvaluje Smlouvu o smlouvě budoucí
o zřízení věcného břemene č.: ZN-001030090030/001-SERG pro stavbu ,,Hrušovany nJ-██
███;NN příp.kab“ a pověřuje starostku města podpisem předmětné smlouvy.
Hlasování
pro: (5) Josef Smolík, Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-181-11/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 30. 6. 2024
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V 14:11:49 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje Smlouvu o právu provést stavbu ,,Hrušovany nJ-█████;NN příp.kab“ na
části pozemků ve vlastnictví města parc.č. 2341/3 a 4666/2 v kat. území Hrušovany nad
Jevišovkou se společností Senergos, a.s., sídlem Družstevní 452/13a, 664 49 Ostopovice a
zároveň RM schvaluje překop přes komunikaci parc.č. 4666/2 z důvodu plánovaného
vybudování nové přípojky NN. Cena za překop komunikace se bude řídit dle Vnitřní
směrnice města Hrušovany nad Jevišovkou č. 4/2015/VP to jest Směrnice o stanovení
finanční náhrady škody způsobené překopem komunikace.
Hlasování
pro: (5) Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-182-11/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 30. 6. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:11:53

19. Nabídka (bod číslo 15)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:12:16

Důvodová zpráva:

Byla nám nabídka spolupráce pro vydání publikace PRVNÍ POMOC U DĚTÍ s,r,o., IV-Nakladatelství.
Na publikaci lze přispět zaplacením různých formátů inzerce, viz příloha. Za podporu město obdrží
30 - 50 publikací zdarma, podle velikosti inzerce.
Diskuze zahájena v 14:12:17
Starostka informovala , že městu přišla nabídka na spolupráci pro vydání publikace PRVNÍ POMOC
U DĚTÍ.
V 14:14:28 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM schvaluje poskytnutí příspěvku ve výši 9.200 Kč IV-Nakladatelství s.r.o. na vydání
publikace První pomoc u dětí.
Hlasování
pro: (1) Josef Smolík
proti (2) Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná
zdržel se: (2) Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat



16 / 21

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:14:41

20. Odpadkové koše v Hrušovanech nad Jevišovkou (bod číslo 16)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel Dana Cashinová

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:14:46

Důvodová zpráva:

Vzhledem k tomu, že se ozývají občané Hrušovan nad Jevišovkou, že jim chybí odpadkové koše
mimocentrum města, chtěla bych požádat radu města o navýšení počtů odpadkových košů. Na místa
okrajová a místa u parku a v parku, kde se prochází pejskaři, by bylo vhodné umístění košů i s
pytlíky. V centru města, hlavně u dětského hřiště za radnicí by bylo vhodné umístit zdvojené
odpadkové koše, momentální nejsou objemově dostačující.

V příloze zasílám mapky možných umístění odpadkových košů.

Diskuze zahájena v 14:14:47
Tento materiál - odpadkové koše byl předestřen již na minulém zasedání rady města. Materiál byl
zaslán zastupitelkou paní Cashinovou.
Radní diskutovali ohledně toho , že po zaplacení správního poplatku za psa, obdrží každý majitel psa
50 sáčků na exkrementy.
Proběhla diskuze , že další odpadkový koš na psí exkrementy byly umístěny v parčíku za radnicí, dva
koše byly umístěny do áleje, na Zahradní ulici směrem k Jevišovce.
Zastupitelka Dana Cashinová navrhla rozmístit po Hrušovanech nad Jevišovkou celkem 33
odpadkových košů. (důvody , proč se nebudou navyšovat odpadkové koše jsou takové, že by došlo ke
zvýšení komunálního odpadu a také všichni občané ze zákona musí mít zaplacenou popelnici.).
Město doplácí za odvoz a zpracování odpadu více než 600 Kč na občana a rok.
Rada bere materiály předložené k bodu č. 16 - Odpadkové koše v Hrušovanech nad
Jevišovkou na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:16:37

21. Udělení výjimky z nejvyššího počtu dětí (bod číslo 17)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:19:02

Důvodová zpráva:

Žádám o udělení výjimky z nejvyššího počtu dětí pro školní rok 2024/2025 ve čtyřech běžných
třídách, tj. tyto třídy mohou být naplněny až na počet dětí 28.

Běžné třídy budou v příštím školním roce navštěvovat děti s vysokou mírou podpůrných opatření,
kterým se budou věnovat asistenti pedagoga. Dle platné legislativy by měl být maximální počet ve
dvou těchto třídách 22 dětí, v jedné třídě 23 dětí. Není reálné tyto počty dodržet, musely by být
odmítnuty i děti, které dovrší tří let dne 1.9.2024. A rovněž všechny děti rodičů zaměstnaných ve
zdravotnictví, které nedovrší tří let do 31.8.2024. Dále může během celého školního roku nastat
situace, že se přistěhují předškoláci, na které se vztahuje povinná předškolní docházka.

Předpokladem vždy je, aby po přijetí dětí nad vyhláškou stanovený limit nedošlo ke snížení kvality
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vzdělávání a k ohrožení péče o zdraví a bezpečnost dětí v dané třídě. Proto bude udělená výjimka
využita pouze v nutných případech.
Diskuze zahájena v 14:19:03
V 14:20:22 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje udělení výjimky z nejvyššího počtu dětí Mateřské škole, Hrušovany nad
Jevišovkou, okres Znojmo, příspěvkové organizaci, IČ: 75024047 pro školní rok
2024/2025.
Hlasování
pro: (5) Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-183-11/24
zodpovídá:
termín: IHNED (5. 6. 2024)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:20:31

22. Kontrola KHS v MŠ (bod číslo 18)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:20:41

Důvodová zpráva:

Dne 7. 3. 2024 proběhla v mateřské škole kontrola KHS. Proběhla podrobná kontrola školní jídelny,
uložení potravin, skladových prostor, byl zhodnocen jídelní lístek dle nutričního doporučení a
odebrány vzorky připravovaných pokrmů ke kontrole slanosti.
Nebyly zjištěny žádné nedostatky.

Písemný protokol o kontrole byl dodán po měsíci, ale bylo požádáno o jeho přepracování, protože
obsahoval údaje a zjištění z jiné mateřské školy, která byla kontrolována téhož dne.
Diskuze zahájena v 14:20:42
Rada bere materiály předložené k bodu č. 18 - Kontrola Krajské hygienické stanice v
Mateřské školce, příspěvkové organizace na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:20:51

23. Žádost o pomoc (bod číslo 19)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:20:55

Důvodová zpráva:

Byla doručena žádost o pomoc Diakonií Broumov, která v našem městě 2x ročně pořádá sbírku
použitého šatstva. Tato sbírka probíhá vždy v budově DPS na Sklepní ulici.
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Diskuze zahájena v 14:20:56
Radní se shodli poskytnout částku 2 000 Kč Diakonii Broumov. Do této akce je zapojeno mnoho
občanů. Pomáhá se potřebným. Jedná se o charitativní sbírku, kterou je třeba podpořit.
V 14:23:41 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM schvaluje finanční výpomoc ve výši 2.000,- Kč Diakonii Broumov, sociální družstvo
jako podporu svozů sbírkového materiálu.
Hlasování
pro: (5) Josef Smolík, Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-184-11/24
zodpovídá: Ing. Eliška Volná
termín: 19. 6. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:23:52

24. Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje
č. JMK091032/24/ORR - Festival plný chutí - 15.6.2024 Hrušovany
nad Jevišovkou (bod číslo 20)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel Ing. Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:23:58

Důvodová zpráva:

RJMK schválila poskytnutí dotace našemu městu ve výši 800.000,- Kč na akci Festival plný chutí -
15.6.2024 Hrušovany nad Jevišovkou. V příloze bodu je průvodní dopis a smlouva o dotaci ke
schválení.
Diskuze zahájena v 14:23:59
JMK si naše město vybral pro pořádání této kulturní akce, kde jsou podporovány regionální
potraviny. Akce má velký doprovodný program.
V 14:24:58 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje přijetí dotace ve výši 800.000,- Kč a Smlouvu o poskytnutí dotace z
rozpočtu Jihomoravského kraje č. JMK091032/24/ORR na akci Festival plný chutí -
15.6.2024 Hrušovany nad Jevišovkou a pověřuje starostku města podpisem této smlouvy.
Hlasování
pro: (5) Josef Smolík, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-185-11/24
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zodpovídá: Ing. Zdeněk Šalomon
termín: 19. 6. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:25:12
V 14:25:17 odešel Ing. Věra Vráblíková, přítomni 4 radní.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (4) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Ing. Věra Vráblíková

25. Situace v parčíku za radnicí - chování nepřizpůsobivých lidí
(bod číslo 26)
Předkladatel: Gabriela Poppová, zpracovatel Gabriela Poppová

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:25:22

Důvodová zpráva:

Navrhuji projednání neutěšené situace v parčíku za radnicí, chování nepřizpůsobivých lidí, kteří se
tam pohybují a navržení řešení této situace:

Intervence na PČR
Intervence na zaměstnavatele a ubytovatele těchto osob
Obecní stráž
Diskuze zahájena v 14:25:23
Starostka uvedla , že tato situace je řešena s Policií ČR.
Proběhla diskuze na téma, že bude sepsán dopis směřovaný Policií ČR. V dopise zazní, že ze zákona
nesmí požívat alkoholické nápoje od zastávky autobusu do určitých metrů.
Diskuze o tom, že v minulosti město mělo uzavřenou smlouvu s panem Huškem (dva výjezdy za
měsíc, 2 x za noc kontrola objekty města a parky), osvědčilo se.
Proběhla diskuze ohledně oslovení pana █████████místostarostka obce z Hrabětic, ohledně
využívání služby obecní stráž.
Proběhlo telefonické spojení s panem ████████ z Hrabětic, který podrobně vysvětlil radním, jak
funguje služba obecní stráž, kterou Obec Hrabětice využívá. Bylo přislíbeno přeposlání telefonního
čísla na tuto službu.
Poté se radní odebrali do společenského centra na prohlídky nově zrekonstruovaných prostor. Jeden
z prostorů je již pronajatý "Barber Schop", druhý je v nabídce k pronájmu.
V 14:33:00 Ing. Eliška Volná podal procedurální návrh na přerušení jednání.

Jednání přerušeno 05.06.2024 v 14:33:04

Jednání obnoveno 05.06.2024 v 15:22:07

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:25:02

26. Různé (bod číslo 21)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:32:21
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Diskuze zahájena v 15:32:22
Starostka informovala radní, že město obdrželo žádost od Spolku volejbalů ohledně opravy střechy.
Proběhla diskuze ohledně ulice Sklepní, že v obou stranách stojí auta a občané musí objíždět a
vyhýbat se těmto stojícím autům. (např. bezpečného projetí hasičského auta, atd.). Radní se shodli
na požádání policie ČR na umístění značky (v obou směrech) zákaz stání.
Diskuze ohledně toho, že na ulici Mlýnská bylo před kontejnerem vyhozené ošacení.
Radní probrali opětovně pozvánku na zasedání zastupitelstva města a také byl schválen program na
zasedání zastupitelstva.
Diskuze na téma ulice Luční - ohledně kanálů, které jsou nad úrovni vody.
Starostka informovala radní, že došlo k vytrhnutí lavičky za kostelem, byla opravena a čin se
opakoval.
Projektování části kanalizace Hrušovany nad Jevišovkou ohledně vybudování kanalizace
firmou Lidl:
Starostka přečetla radním dopis od projektanta společnosti Lidl -společnost Lidl si projekt na část
kanalizace, kterou se zavázala vybudovat, hradila a z vlastních zdrojů.
Radní diskutovali ohledně studie projektové dokumentace ZUŠ od Ing. Lukeše. (např. téma
parkování).
Starostka informovala radní ohledně přehledu městských příjmů a výdajů .
Diskuze na téma - zámek - schválená veřejná zakázka v předpokládané hodnotě 41 mil. Kč na dobu
tří let.
Také proběhla diskuze na téma pitná voda - rozbory.
Zhodnocení prohlídek městských budov, které probíhaly. Zastupitelé prošly a prohlédli tyto prostory:
zdravotní středisko, bazén, ZŠ, starý OÚ, MŠ, DPS, tenisové kurty, skate park, volejbalové kurty,
fotbalový areál, zámek, smuteční obřadní síň, kaple, hřbitov, ČOV a městský úřad.
Starostka pozvala radní na Festival plný chutí.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:22:20
Jednání ukončeno 05.06.2024 v 16:22:30
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Ověřeno ověřovateli:

1)   19. 6. 2024 09:58  Ing. Eliška Volná, v.r.

2)   19. 6. 2024 09:13  Ing. Věra Vráblíková, v.r.

3)   19. 6. 2024 09:14  Josef Smolík, v.r.

 
Podpisy odpovědných osob:

Starosta(ka):
 

Ing. Eliška Volná, v.r.

Místostarosta(ka):
 

Ing. Věra Vráblíková, v.r.
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